
 

1 
Pezinok, dňa 18.08.2022 

Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V PEZINKU 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Z Á P I S N I C A 

z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Pezinok, 

 

volebného obdobia 2018 – 2022, ktoré sa uskutočnilo dňa 18.08.2022, v čase od 17.00 hod. 

do 21.00 hod. v zasadačke Mestského úradu, Radničné námestie č. 7, Pezinok, I. posch., 

miestnosť č. 2.12. 

  



 

2 
Pezinok, dňa 18.08.2022 

Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

 

Na rokovaní boli prítomní:  

• 16 poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Pezinok 

• Ing. arch. Igor Hianik, primátor 

• RNDr. PaedDr. Bc. Daniela Vašková Kasáková, vedúca oddelenia stratégie a životného 

prostredia na MsÚ Pezinok 

• JUDr. Jana Sivuľková, vedúca právneho referátu MsÚ Pezinok 

• Ing. Silvia Ruppertová, vedúca majetkového oddelenia 

• Ing. arch. Zdenka Augustiničová, vedúca referátu rozvoja mesta 

• Mgr. Ing. Róbert Reichbauer, referent útvaru hlavného kontrolóra na MsÚ Pezinok 

• Ing. Andrea Pokorná, referentka rozpočtu, dočasne poverená vedením finančného 

oddelenia na MsÚ Pezinok 

• Ing. Michal Kán, vedúci oddelenia stavebného úradu 

• Ing. Monika Hletková, referent výstavby 

• RNDr. Dušan Chudý, riaditeľ Mestského podniku služieb 

Program: 

1. Otvorenie MsZ, schválenie programu, voľba návrhovej komisie 

2. Návrh na schválenie podkladov k vyhláseniu verejného obstarávania 

na prístavbu objektu MŠ Cajlanská 7 Pezinok 

3. Návrh na prijatie rozpočtového opatrenia – Rekonštrukcia havarijného stavu 

areálového vodovodu ZŠ Kupeckého v Pezinku  

4. Návrh na odvolanie riaditeľa príspevkovej organizácie mesta Mestského podniku 

služieb RNDr. Dušana Chudého a dočasné vymenovanie za riaditeľa Mgr. Igora Glovu 

5. Návrh na zverenie hnuteľného majetku mesta Pezinok do správy Mestského podniku 

služieb, príspevkovej organizácie 

6. Návrh doplnenia Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Pezinok o výpočet 

nájomného pri prenechaní mestských pozemkov do dočasného užívania pri realizácii 

developerských investičných zámerov 

7. Informácie primátora 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva („MsZ“) mesta Pezinok, 

volebného obdobia 2018-2022, ktoré sa uskutočnilo dňa 18. 08. 2022, v čase od 17.00 

hod. do 21.00 hod. v zasadačke Mestského úradu, Radničné námestie č. 7, Pezinok, I. 

posch., miestnosť č. 2.12. 
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Pezinok, dňa 18.08.2022 

Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

Prezentácia poslancov: 

Prítomní: 16  

 

➢ Ľubomír Čech, PhDr. Milan Grell, Dipl., Mgr. Ľuboš Hidaši, Ing. Jozef Chynoranský 

Adam Kovačovský, JUDr. Roman Mács, Mgr. Branislav Macháč, Bc. Marek Manák, 

Mgr. Richard Oravec, Juraj Pátek, Ing. Pavol Rybár, Ing. Marian Šipoš, Mgr. 

Kvetoslava Štrbová,  Mgr. Ľubomír Uhlár, Mgr. Mária Wagingerová, prof. Ing. Elena  

Žárska, CSc. 

 

K rokovaniu sa neskôr pridali: 

➢ Ing. Milan Čech (17:04 hod.), Peter Janeček (17:09 hod.), Mgr. Božena Mizerová 

(17:12 hod.), Mgr. Martin Dulaj (18:20 hod.) 

Ospravedlnení: 

➢  prof. Ing. Pavel Alexy PhD. 

 

Neprítomní:  

➢ MUDr. Marián Pátek, MPH, Mgr. Oliver Solga, Matej Farbula, Drahomír Šmahovský  

 

 

Konštatovanie:  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO JE UZNÁŠANIASCHOPNÉ. 
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Pezinok, dňa 18.08.2022 

Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

1. Otvorenie a schválenie programu, voľba návrhovej komisie (ďalej aj ako 

„NK“) 

 

Materiál: https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw (0:02:37) 

 

1. hlasovanie – Voľba NK v zložení Marek Manák a Richard Oravec 

Prítomní 16 
Za 15 
Proti 0 
Zdržal sa 0 
Nehlasoval 1 

 

Schválené. 

Po schválení NK primátor, prečítal body programu MsZ, ktoré boli v čase riadne zverejnené. 

Otvoril diskusiu a následne vyzval poslancov na prípadné návrhy vynechania, presunutie alebo 

doplnenie bodu. 

 

K rokovaniu MsZ sa pridal poslanec Milan Čech v čase 17:04 hod. 

 

Do diskusie sa ako prvý prihlásil poslanec Branislav Macháč s poslaneckým návrhom 

o doplnení bodu programu za bod 7 Informácie primátora, bod 8. Interpelácie poslancov, rôzne. 

2. hlasovanie - poslanecký návrh poslanca Branislava Macháča o doplnení 

bodu č. 8 Interpelácie primátora, rôzne  

Prítomní 17 
Za 14 
Proti 0 
Zdržal sa 3 
Nehlasoval 0 

 

 Návrh bol prijatý.  

 

3. hlasovanie – poslanecký návrh poslanca Romana Mácsa o doplnení nového 

bodu č. 2 - o problematike (nájme) parkovacích miest spoločnosti MURAT  

 

https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw
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Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

Poslanec Roman Mács konštatoval, že podklady boli zaslané všetkým poslancom do e-

mailových schránok 

Prítomní 17 
Za 12 
Proti 2 
Zdržal sa 3 
Nehlasoval 0 

 

Návrh nebol prijatý.  

Poslanec Peter Janeček sa pridal k zasadnutiu MsZ v čase 17:09 hod. 

4. hlasovanie – poslanecký návrh poslanca Richarda Oravca o doplnení 

nového bodu rokovania pred bod č. 7 Informácie primátora – bod Informácie 

o stave zberného dvora 

Prítomní 18 
Za 15 
Proti 0 
Zdržal sa 2 
Nehlasoval 1 

  

Návrh bol prijatý.  

 

5. hlasovanie o programe rokovania MsZ ako celku 

Prítomní 18 
Za 17 
Proti 0 
Zdržal sa 1 
Nehlasoval 0 

 

Program bol prijatý. 
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Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

2. Návrh na schválenie podkladov k vyhláseniu verejného obstarávania na 

prístavbu objektu MŠ Cajlanská 7 Pezinok 
 

Materiál: https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw (0:11:38) 

Predkladá: Ing. arch. Igor Hianik 

K rokovaniu MsZ sa pridala poslankyňa Božena Mizerová v čase 17:12 hod. 

Diskusia: 

➢ Poslankyňa Elena Žárska 

➢ Primátor mesta  

➢ Ing. Monika Hletková, referent výstavby 

➢ Poslanec Marian Šipoš – poslanecký návrh 

➢ Ing. Silvia Ruppertová, vedúca majetkového oddelenia 

➢ JUDr. Jana Sivuľková, vedúca právneho referátu MsÚ Pezinok 

➢ Poslankyňa Kvetoslava Štrbová 

➢ Poslankyňa a viceprimátorka Mária Wagingerová 

➢ Poslanec Richard Oravec 

Faktická poznámka: 

➢ Poslanec Ľuboš Hidaši – poslanecký návrh 

➢ Poslanec Roman Mács 

➢ Poslanec Marian Šipoš 

➢ Poslanec Pavol Rybár 

➢ Poslankyňa Kvetoslava Štrbová 

➢ Poslankyňa a viceprimátorka Mária Wagingerová 

 

Z diskusie vyplynuli dva poslanecké návrhy, ktoré zhrnula NK. Prvý poslanecký návrh je od 

poslanca Ľuboša Hidašiho v znení: Podpis zmluvy s dodávateľom prác zrealizovať po 

písomnom oznámení Nenávratného finančného príspevku vo výške 100% požadovanej ceny 

vrátane DPH a prerokovaní na zasadnutí MsZ. 

 

6. hlasovanie – poslanecký návrh poslanca Ľuboša Hidašiho 

Prítomní 19 
Za 7 
Proti 2 
Zdržal sa 8 
Nehlasoval 2 

Návrh nebol prijatý.  

https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw


 

7 
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Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

Poslanec Marek Manák za NK predniesol druhý poslanecký návrh poslanca Mariana Šipoša 

v znení: V prípade nezískania grantu v požadovanej výške bude o tejto skutočnosti MsZ 

informované v lehote viazanosti ponúk tak, aby: 

1.) bolo schopné riadne rokovať a prijať k tejto zmene finančného zabezpečenia predmetnej 

investície uznesenie, 

2.) nebolo zmarené financovanie z externých zdrojov (grantu). 

7. hlasovanie – poslanecký návrh poslanca Mariana Šipoša 

Prítomní 19 
Za 15 
Proti 0 
Zdržal sa 2 
Nehlasoval 3 

Návrh bol prijatý.  

Poslankyňa Elena Žárska: hlasovala Za prostredníctvom slovného prejavu. 

 

8. hlasovanie – o Návrhu ako celku so zmenou poslaneckého návrhu 

poslanca Mariana Šipoša 

Prítomní 19 
Za 16 
Proti 0 
Zdržal sa 2 
Nehlasoval 1 

Uznesenie bolo prijaté v upravenom znení v poslaneckom návrhu. 

 

Výsledok hlasovania: 

UZNESENIE MsZ č. 1 - 207/2022 

 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

s c h v a ľ u j e 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov (ďalej len zákon o obecnom zriadení“) a čl. 5  ods. 3 písm. n) 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Pezinok súťažné podklady 

 

k vyhláseniu verejného obstarávania – podlimitnú zmiešanú zákazku na stavebné práce 

a materiálovo-technické vybavenie „Prístavba objektu MŠ Cajlanská 7 Pezinok“. 
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Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

V prípade nezískania grantu v požadovanej výške bude o tejto skutočnosti MsZ informované 

v lehote viazanosti ponúk tak, aby: 

1.) bolo schopné riadne rokovať a prijať k tejto zmene finančného zabezpečenia predmetnej 

investície uznesenie, 

2.) nebolo zmarené financovanie z externých zdrojov (grantu). 

 

 

3. Návrh na prijatie rozpočtového opatrenia – Rekonštrukcia havarijného stavu 

areálového vodovodu ZŠ Kupeckého v Pezinku 

Materiál: https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw (0:54:04) 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Roman Mács 

• Ing. Adriana Pokorná, referentka rozpočtu, dočasne poverená vedením finančného 

oddelenia na MsÚ Pezinok 

➢ Poslankyňa Elena Žárska požiadala o úpravu  dvoch formulácií uznesenia: 

1.) zvýšenie príjmových operácií z rezervného fondu 

2.) o sumu 40 000€ na rekonštrukciu havarijného stavu areálového vodovodu ZŠ 

Kupeckého v Pezinku 

 

Primátor s uvedenými formuláciami súhlasil, so súhlasom poslancov sa hlasovalo 

o uznesení s formálnymi úpravami. (Formálna úprava textu s poznámkou) 

➢ Poslanec Branislav Macháč 

➢ Ing. Monika Hletková, referent výstavby 

➢ Primátor  mesta  

 9. hlasovanie -  s formálnou úpravou uznesenia 

Prítomní 19 
Za 19 
Proti 0 
Zdržal sa 0 
Nehlasoval 0 

Uznesenie prijaté s poznámkou. 

 

Výsledok hlasovania: 

UZNESENIE MsZ č. 1 - 208/2022 

 

https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw
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Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

 

s c h v a ľ u j e 

 
v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/  zákona  SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov a § 10 zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a čl. 9 ods. 1 Ústavného zákona č. 493/2011 Z. z. o rozpočtovej zodpovednosti 

rozpočtové opatrenie 

 

zvýšenie kapitálových výdavkov a zvýšenie príjmových operácií z rezervného fondu o 

sumu 40 000 € na rekonštrukciu havarijného stavu areálového vodovodu ZŠ Kupeckého 

v Pezinku  

 kapitálové výdavky:  

PR.9.2.1, KZ 46, FK 09.2.1.1, EK 717 002, 09 12 45, v sume 40 000 € 

príjmové finančné operácie :  

KZ 46, EK 454 001, v sume 40 000 € 

 

4. Návrh na odvolanie riaditeľa príspevkovej organizácie mesta Mestského 

podniku služieb RNDr. Dušana Chudého a dočasné vymenovanie za riaditeľa 

Mgr. Igora Glovu 

Materiál: https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw (1:02:30) 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik 

 

Diskusia: 

➢ Riaditeľ MPS Dušan Chudý 

➢ Poslanec Branislav Macháč 

➢ Primátor Igor Hianik 

➢ Poslanec Marian Šipoš 

➢ Poslanec Richard Oravec 

➢ Poslankyňa Elena Žárska 

➢ Poslanec Ľuboš Hidaši 

➢ Poslankyňa Božena Mizerová 

➢ Poslanec Roman Mács 

➢ Poslankyňa Kvetoslava Štrbová (považuje materiál za tendenčne spracovaný a odmieta 

sa k nemu vyjadriť) 

➢ Poslanec Marek Manák 

➢ Poslanec Pavol Rybár 

➢ Ing. Silvia Ruppertová Vedúca oddelenia majetku  

➢ RNDr. PaedDr. Bc. Daniela Vašková Kasáková ,vedúca oddelenia stratégie a životného 

prostredia  

➢ Poslankyňa a viceprimátorka Mária Wagingerová 

https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw
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Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

Faktická: 

➢ Poslanec Ľuboš Hidaši  

➢ Poslanec Marek Manák 

➢ Poslanec Richard Oravec 

➢ Poslanec Branislav Macháč 

➢ Poslanec Pavol Rybár 

➢ Poslankyňa Kvetoslava Štrbová 

➢ Riaditeľ MPS Dušan Chudý 

➢ Poslanec Marian Šipoš  

 

10. hlasovanie o návrhu na odvolanie riaditeľa príspevkovej organizácie 

MPS RNDr. Dušana Chudého a dočasné vymenovanie za riaditeľa Mgr. 

Igora Globu  o materiály ako celku 

Prítomní 20 
Za 4 
Proti 3 
Zdržal sa 3 
Nehlasoval 10 

Návrh nebol prijatý. 

 

Výsledok hlasovania: 

UZNESENIE MsZ č. 1 - 209/2022 

 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

a) neo d v o l á v a 

 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. l) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov na návrh primátora mesta Pezinok riaditeľa príspevkovej 

organizácie mesta Mestského podniku služieb, p.o. RNDr. Dušana Chudého 

 

b)ne v y m e n ú v a 

za riaditeľa príspevkovej organizácie mesta Pezinok - Mestského podniku služieb, p.o. Mgr. 

Igora Glovu do času predloženia nového návrhu na vymenovanie riaditeľa príspevkovej 

organizácie zo strany primátora, na základe výsledku výberového konania. 

 

c) nes c h v a ľ u j e 

Zásady výberu riaditeľa mestskej spoločnosti v znení uvedenom v prílohe č. 2 tohto 

materiálu 

d) ne o d p o r ú č a 
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Spracovala: Kancelária primátora MsÚ Pezinok 

primátorovi mesta Pezinok bez zbytočného odkladu vyhlásiť výberové konanie na pozíciu 

riaditeľa Mestského podniku služieb, p.o. 

 

 

 

 

 

5. Návrh na zverenie hnuteľného majetku mesta Pezinok do správy Mestského 

podniku služieb, príspevkovej organizácie 

Materiál: https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw (2:29:53) 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik 

 

Poslanec Ľuboš Uhlár opustil rokovanie MsZ v čase 19.30 hod. 

11. hlasovanie o návrhu na zverenie hnuteľného majetku mesta Pezinok do 

správy MPS, príspevkovej organizácie 

Prítomní 18 
Za 15 
Proti 0 
Zdržal sa 3 
Nehlasoval 0 

Návrh bol prijatý. 

Výsledok hlasovania: 

UZNESENIE MsZ č. 1 - 210/2022 

 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

s c h v a ľ u j e 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov (ďalej len zákon o obecnom zriadení“) a § 6, § 6a 

zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov (ďalej len 

“zákon o majetku obcí“) a čl. 7 ods. 4 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Pezinok, zverenie hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Pezinok 

do správy správcu Mestský podnik služieb, príspevková organizácia, p. o., IČO: 

30853362, so sídlom Trnavská 10, 902 01 Pezinok, v celkovej hodnote 35.760,- EUR 

s DPH, a to: 

 

a) Mobilný stroj určený k ničeniu buriny horúcou vodou 

MANTIS ULV spraying systems_Biomant-Compact BE 

základná pištoľ + 5 ks trysiek 

VIN: TM1219-21 
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rok nadobudnutia: 2022 

hodnota: 22.200,- EUR s DPH 

 

b) Vibračná doska 

Husqvarna_LG 204 

VIN: 20220101473 

rok nadobudnutia: 2022 

hodnota: 6.720,- EUR s DPH 

 

c) Značkovací stroj pre dopravné značenie 

Graco LineLazer_3400 

VIN: D22A25M224011129 

rok nadobudnutia: 2022 

hodnota: 6.840,- EUR s DPH 

 

s účinnosťou odo dňa podpísania protokolu o odovzdaní a prevzatí majetku mesta 

vlastníkom a správcom majetku mesta, a to bez časového obmedzenia. 

 

Prestávka 15 minút 

 

Po ukončení prestávky primátor vyzval poslancov rokovania MsZ o prezentáciu a skúšku 

hlasovacieho zariadenia. Prezentovalo sa celkom 16 poslancov. Predsedajúci konštatoval, že 

MsZ je uznášaniaschopné.  

 

➢ Poslanec Milan Grell 

➢ Poslanec Martin Dulaj 

➢ Poslanec Milan Čech 

➢ Poslanec Richard Oravec 

➢ Poslanec Marek Manák 

➢ Poslanec Branislav Macháč 

➢ Poslanec Adam Kovačovský 

➢ Poslanec Jozef Chynoranský 

➢ Poslanec Ľuboš Hidaši 

➢ Poslanec Juraj Pátek 

➢ Poslanec Roman Mács 

➢ Poslankyňa Elena Žárska 

➢ Poslankyňa Kvetoslava Štrbová 

➢ Poslanec Marian Šípoš 

➢ Poslankyňa a viceprimátorka Mária Wagingerová 
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6. Návrh doplnenia Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Pezinok 

o výpočet nájomného pri prenechaní mestských pozemkov do dočasného užívania 

pri realizácii developerských investičných zámerov 

Materiál: https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw (2:49:02) 

Predkladá:  Ing. arch. Igor Hianik 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Marek Manák 

➢ Poslanec Marián Šipoš 

➢ Ing. arch. Zdenka Augustiničová , vedúca referátu rozvoja mesta  

➢ Poslanec Roman Mács 

Faktická: 

➢ Poslanec Branislav Macháč 

➢ Poslanec Marián Šipoš 

 

12. hlasovanie o návrhu doplnenia Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Pezinok o výpočet nájomného pri prenechaní mestských 

pozemkov do dočasného užívania pri realizácií developerských investičných 

zámerov 

Prítomní 16 
Za 0 
Proti 6 
Zdržal sa 10 
Nehlasoval 0 

Návrh nebol prijatý. 

Výsledok hlasovania: 

UZNESENIE MsZ č. 1 - 211/2022 

 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

ne s c h v a ľ u j e 
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v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o obecnom zriadení“) v spojení s ustanovením  

§ 9 ods. 1  zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov (ďalej 

len “zákon o majetku obcí“), 

 

zmenu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Pezinok, schválených 

uznesením Mestského zastupiteľstva v Pezinku č. 1-149/2022 dňa 30.05.2022 tak, že: 

 

1. Dopĺňa sa ustanovenie Čl. 10 Nájom majetku mesta o nový odsek 12, ktorý znie: 

 

„(12) Pri prenechávaní pozemkov vo vlastníctve mesta do nájmu za účelom realizácie 

developerského investičného stavebného zámeru, ktorý vyvolá úpravu alebo zmenu 

existujúceho stavu prenajatého alebo súvisiaceho pozemku či stavby vo vlastníctve mesta 

Pezinok, mesto pri výpočte výšky nájomného postupuje podľa Prílohy č. 2 k týmto 

zásadám, s výnimkou prípadov v nej uvedených. Nájomná zmluva sa v týchto prípadoch 

uzatvára na obdobie piatich rokov, a na toto obdobie sa vzťahuje aj nájomné určené 

podľa Prílohy č. 2.“ 

 

2. Na konci sa dopĺňa nový Čl. 16 , ktorý vrátane nadpisu znie: 

 

„Čl.16 

Prechodné ustanovenie 

Ustanovenia uznesenia MsZ č. 1- 211/2022 zo dňa 18.08.2022 sa  vzťahujú na všetky nájmy 

spĺňajúce podmienky Čl. 10 ods. 12 a Prílohy č. 2 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Pezinok, o ktorých bude mestské zastupiteľstvo rozhodovať po 

nadobudnutí účinnosti tohto uznesenia.“  

3. Dopĺňa sa Príloha č. 2 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Pezinok v znení: 

„Príloha č. 2 

 

Výpočet nájomného, 

podmienky jeho uplatnenia a použitie nájomného 

 

1. Nájomné za použitie mestských pozemkov za účelom realizovania developerských 

investičných zámerov (ďalej len „nájomné“) sa uplatňuje v prípade, ak developerský 

investičný zámer vyvolá úpravu alebo zmenu existujúceho (súčasného, pôvodného) 
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stavu týchto pozemkov alebo stavieb na nich, t. j. ak je existujúci stav týchto pozemkov 

alebo stavieb na ňom je pre developerský investičný zámer nevyhovujúci. 

2. Developerským investičným zámerom je každý zámer fyzickej alebo právnickej osoby, 

ktorého cieľom je úprava riešeného územia, stavebná alebo iná činnosť v riešenom 

území, vyžadujúca rozhodnutie alebo povolenie stavebného úradu. 

3. Nájomné sa uplatňuje len raz za celú dobu trvania nájomného vzťahu na základe jednej 

nájomnej zmluvy  a predmet prenájmu. 

4. Nájomné je príjmom mesta a bude využité na výstavbu, modernizáciu a údržbu 

dopravnej infraštruktúry, technickej infraštruktúry, sociálnej infraštruktúry (školstvo, 

šport, kultúra, zdravotníctvo) a zelenej infraštruktúry. 

5. Tento postup sa nevzťahuje na prípady, ak sú kumulatívne splnené nasledovné 

podmienky:  

a) žiadateľom je: 

- vlastník predmetných parciel riešeného územia (RU) a 

- fyzická osoba nepodnikateľ 

b) na predmetných parcelách (RU) sa nachádza alebo bude nachádzať stavba: 

- výhradne s funkciou bývania a 

- s jednou bytovou jednotkou. 

 

Nájomné sa vypočíta podľa vzorca: 

N (€) = PP (m2) x C (€/m2) x KP 

Kde platí, že: 

ZP (m2) = RU (m2) x KZP 

PP (m2) = ZP (m2) x NP 

 

Vysvetlivky: 

N nájomné (€), 

C jednotková cena je 7,00 € za 1 m2, 

KP koeficient polohy mestských pozemkov; údaj je získaný z tabuľky č. 1, 

RU plocha celkového riešeného územia v m2; je to súčet plôch všetkých pozemkov / 

parciel, na ktoré sa bude vzťahovať rozhodnutie alebo povolenie stavebného 

úradu, 

KZP koeficient zastavania; údaj je získaný z Územného plánu mesta Pezinok, 
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NP počet nadzemných podlaží; údaj je získaný z Územného plánu mesta Pezinok, 

ZP maximálna zastavaná plocha riešeného územia; údaj je získaný zo vzťahu 

veľkosti súčtu riešených pozemkov investičného / stavebného zámeru (RU) 

a koeficientu zastavania (KZP), 

PP maximálna podlažná plocha všetkých nadzemných podlaží budov v riešenom 

území; údaj je získaný zo vzťahu maximálnej možnej zastavanosti (ZP) riešeného 

územia (RU) a maximálneho možného počtu podlaží (NP). 

 

Tabuľka č. 1 – Koeficient polohy 

 

Obrázok č. 1 – Vymedzenie ťažiskového územia 

Poznámka: 

Územie je na priloženom obrázku síce vymedzené 

názorne osou ulíc, resp. osou dopravných koridorov, ale 

do ťažiskového územia spadajú všetky objekty, 

parcely prislúchajúce k danej ulici. Rozhodujúci faktor 

je bod napojenia. 

Napríklad: Bernolákova ulica - aj pravá aj ľavá časť 

ulice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Poloha KP 

ťažiskové územie (viď vymedzenie na mape s poznámkou) 2 

v ostatnom zastavanom území mesta (intravilán) 1 

satelity, rekreačné oblasti (vzdialená urbanizácia) 1,5 
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7. Informácie o zbernom dvore 

Materiál: https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw (3:08:48) 

 

Primátor informoval poslancov MsZ o stave Zberného dvora. Vynaložené peniaze na nájom 

boli v sume 1,20€ s DPH. Všetky verejné obstarávania prebehli v poriadku, všetky sú 

vyhodnotené a tovary sú dodané. Projektové dokumentácie vyhotovené a prevzaté. Stavebný 

úrad v Modre zmenil svoje rozhodnutie a vyžiadal si namiesto ohlásenia drobnej stavby 

stavebné konanie. Všetky uvedené veci boli zohľadnené. V súčasnosti by mali byť v Meste 

všetky vyjadrenia a projekt okrem technickej inšpekcie, tzn., že všetky úkony boli vykonané. 

Rovnako personálne zabezpečenie. Rokovania s NATUR-PACKom, a.s. a Mariusom 

Pedersenom, a.s. v oblasti odpadového hospodárstva a nádob takisto všetko splnené. Mesto 

prevzalo do svojho majetku kontajnery z Mestského podniku služieb tak isto tieto veci prebehli. 

Vyjadrenia od Okresného úradu Pezinok sú v poriadku. Čaká sa na dokončenie stavebného 

povolenia v Modre čo by malo byť v priebehu mesiaca august, následne mesto požiada Okresný 

úrad Pezinok o súhlas. Všetky ostatné veci sú splnené a nachystané. Dátum bol komunikovaný 

od 1. augusta, v rámci diskusií sa hovorilo o všetkých týchto okolnostiach takže spustenie bude 

v priebehu augusta. Mestský úrad robí všetko preto, aby bol zberný dvor spustený čo najskôr 

vzhľadom na dopyt občanov.  

 

Faktická poznámka: 

➢ Poslanec Richard Oravec 

➢ Poslanec Roman Mács  

https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw
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7. Informácie primátora 

 

Materiál: https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw (čas: 3:18:17) 

 

1.) Informácia Bolt Services SK s.r.o.– kolobežky 

Spoločnosť Bolt Services SK s.r.o. oznámila listom, že plánuje v mesto Pezinok spustiť nejaký 

pilot, nepovedala ani ktorý deň. Bolo dopytované stretnutie, ktoré ešte neprebehlo. Stretnutie 

sa má konať budúci týždeň v stredu t.j. 24.08.2022. Po celom meste boli rozmiestnené 

kolobežky. Primátor sa snažil s firmou skontaktovať, prebieha oficiálna komunikácia 

vzhľadom tomu, že neexistuje žiadny právny rámec na spustenie a zabratie verejného priestoru, 

pretože tieto kolobežky sa včera vo večerných hodinách rozmiestnili po chodníkoch, po uliciach 

bez ohľadu nato či sú zabezpečené priechodné šírky, bezpečnosť a pod. V iných mestách je to 

riešené aj memorandom, ktoré schvaľuje MsZ, mestu takéto memorandum doručené nebolo. 

Z jedného pohľadu je iný typ dopravy ako automobilový veľmi fajn, no na druhej strane už od 

rána začali vznikať konfliktné situácie medzi vodičmi, chodcami a kolobežkármi. A to z toho 

dôvodu, že mesto ani nikto iný nebol informovaný kedy to bude spustené, v akom rozsahu, na 

akých stanovištiach atď.  

Po prijatí prvej informácie primátor firmu vyzval aby boli doplnené takéto informácie. Na 

otázky mu nebolo odpovedané. Nakoniec sa podarilo spojiť so zástupcom spoločnosti pani 

Luciou Krahulcovou. Mesto vyzvalo firmu aby vec dali čím skôr do nápravy a postupovali tak 

ako sa má. V tomto prípade ak bude potrebné bude do MsZ predložený materiál, ktorý by takúto 

službu v meste Pezinok schválil, potvrdil a teda aj zaviedol. 

 

2.) Označníky ARRRIVA Trnava, a.s. (aj vo vzťahu s BSK) 

 

Mesto bolo informované, že bude prebiehať výmena označníkov na autobusových zastávkach 

do konca augusta. Z pohľadu mesta sa najskôr nedialo nič, následne boli odstránené všetky 

označníky, ktoré boli poopierané o fasády, poukladané na trávniky, smetné nádoby. Mestu 

nebolo poskytnutých viac informácií. Následne sa objavili výkopy, rozobraté chodníky a i.. 

Posledné dva týždne prebieha snaha skontaktovať sa, dať vec do nápravy. Primátor 

komunikoval aj s BSK. Situáciu vníma nešťastne vzhľadom na nedotiahnuté legislatívne rámce 

hlavne vo vzťahu k bezpečnosti chodcov. V centre mesta ale aj v iných častiach boli chodníky 

opäť nepriechodné, v požadovaných šírkach, vznikali kolízie so staršími občanmi, mladými 

mamičkami či vozičkármi. Vznikali neoznačené kopy nejakého materiálu či rozobratej dlažby 

alebo diery v chodníkoch. Spoločnosť ARRIVA bola vyzvaná, rovnako aj BSK aby sa to dalo 

čím skôr do nápravy. Po urgenciách na najvyšších miestach na BSK začali kontaktovať. Niečo 

bolo odstránené včera, niečo dnes. BSK sa ospravedlňuje, že ich cieľom bolo aby do konca 

augusta bolo všetko odstránené kvôli voľbám. Veľmi nešťastné riešenie, mimo rámcov bez 

komunikácie – mesto nevedelo reagovať, nevedelo poskytnúť občanom normálnu odpoveď. 

Celková situácia primátora veľmi mrzí. 
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3.) Platy preneseného výkonu štátnej správy (Školstvo - ZŠ, iné oblasti štátneho 

výkonu,..) 

V súčasnosti je schválená kolektívna zmluva vyššieho stupňa, z ktorej vyplývajú isté 

povinnosti. Na jednotlivých oddeleniach sa dávajú dokopy informácie aké to bude mať dopady 

na rozpočet mesta, aké finančné zaťaženie to bude pre rozpočet. Je predstava na začiatku 

septembra si prejsť hospodárenie za prvý polrok a v októbri vyriešiť z akých možných zdrojov 

bežného rozpočtu tieto požiadavky a zákonnú povinnosť naplniť tak aby bola splnená, aj 

dokedy musí byť vyplatený tento 500€ bonus ako odmena alebo aj ďalšie navýšenia platov atď. 

Všetky informácie sa sumarizujú a budú zaslané.  

Faktická poznámka: 

➢ Poslanec Branislav Macháč 

➢ Poslanec Roman Mács 

➢ Poslanec Richard Oravec 

➢ Poslankyňa Elena Žárska 

➢ Poslanec Marián Šipoš 

 

Poslanec Milan Grell opustil rokovanie MsZ v čase 20:30 hod. 

 

8. Interpelácie primátora 

Materiál: https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw (3:33:46) 

Diskusia:  

➢ Poslanec Roman Mács 

➢ Poslanec Richard Oravec 

➢ Poslanec Marian Šipoš 

➢ Poslanec Ľuboš Hidaši 

➢ Poslanec Branislav Macháč 

➢ Poslanec Jozef Chynoranský 

 

V bode interpelácie sa prihlásil o slovo poslanec Roman Mács, ktorý ešte pred samotnými 

interpeláciami pre primátora mesta, položil otázku vedúcej stratégie a životného prostredia pani 

Vaškovej Kasákovej.  

1.) Aká je ročná hodnota/odplata za vývoz komunálneho odpadu podľa zmluvy, ktorá je 

uzatvorená medzi mestom Pezinok a spoločnosťou Marius Pedersen, a.s.? Informáciu 

nežiadal na desiatky eur len rámcovo aby svoju ďalšiu otázku vedel presne zadefinovať 

pánovi primátorovi. 

Pani Vašková Kasáková informáciu poslancovi Mácsovi neposkytla, vzhľadom na číselný 

charakter otázky. 

https://www.youtube.com/watch?v=qP4g8Iu12Xw
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2.) Poslanec pokračoval v interpelovaní primátora mesta „pán primátor myslíte si, že keď 

zákon vyžaduje aby zmluvu takéhoto rozsahu schvaľovalo MsZ, je vo vašej právomoci 

takúto zmluvu bez informovania a súhlasu zastupiteľstva vypovedať?“ 

Vo svojej reakcií primátor uviedol, že podnikol všetky kroky, ktoré smerujú a nadstavujú právný 

rámec mesta Pezinok. Zároveň uviedol, že konal v najlepšej viere a nápravy v právnych 

veciach. 

3.) Presne takýmto istým spôsobom ste postupovali pri vypovedaní zmluvy s Rozálkou, bez 

toho aby o tom MsZ vedelo. Prečo nikto z MsÚ neprevzal rozsudok okresného súdu? 

Toto zajtra nadobudne právoplatnosť fikciou doručenia. 

 

Primátor konštatoval, že zmluvu Rozálke nevypovedal, nevie kde poslanec Mács získal 

informáciu o vypovedaní zmluvy. Mesto zastupuje právna kancelária a rozsudok bol riadne 

prevzaný. 

Vzhľadom na povahu ďalších interpelácií a absenciu sociálneho oddelenia, požiadal poslanec 

Mács o určenie zodpovednej osoby, ktorej 9 ďalších interpelácií môže odovzdať a takisto o ich 

preposlanie do schránok všetkých poslancov.  

V zmysle litery rokovacieho poriadku primátor konštatoval, že interpelácia má byť verejne 

položenou otázkou na MsZ a v rovnakom rozsahu predložená písomne. Následne požiadal 

o predloženie otázok. 

 

Poslanec Mács predniesol svoje interpelácie v nasledovnom znení, následne boli odovzdané 

NK v nasledovnom znení: 

1.) Zapojilo sa mesto Pezinok od 1.1.2022 do Národného projektu „Zosúladenie rodinného 

a pracovného života“ alebo „Podpora vytvárania pracovných miest u verejných 

zamestnávateľov“ organizovaných Ústredím práce sociálnych vied a rodiny? Ak áno, 

koľko uchádzačov o zamestnanie bolo zapojených v tomto projekte, aké činnosti 

a v akom presnom období robili pre mesto Pezinok. 

 

2.) Ak sa mesto Pezinok nezapojilo do týchto projektov z akých dôvodov to bolo? 

 

3.) Aká je spolupráca mesta Pezinok s Okresným súdom Pezinok pri odpracovaní trestu 

odsúdených na výkon verejnoprospešných prác? Koľko zmlúv je v súčasnosti 

s Okresným súdom na výkon verejnoprospešných prác podpísaných? 

 

Od 1.1. 2022 je v platnosti novela zákona č. 448/2008 o sociálnych službách a Ministerstvom 

práce sociálnych vecí a rodiny bol schválený informačný systém sociálnych služieb (IS SoS). 

Pre obec/mesto/VÚC vyplývajú nové povinnosti. Mesto je povinné vložiť do tohto systému 

všetky posudky a rozhodnutia o odkázanosti na sociálnu službu, všetky zmluvy o poskytovaní 

sociálnych služieb (ZOS, OS...), žiadosti o uzatvorenie zmluvy (z evidencie doručených 

žiadostí – poradovník) a žiadosti o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby u iného 

poskytovateľa sociálnej služby a iní informácie (výkazy) spätne za uplynulé obdobie do 

31.08.2022.  
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4.) Koľko z týchto údajov už mesto Pezinok resp. zamestnanci MsÚ Pezinok vložili do tohto 

IS SoS? 

 

Poslanec Milan Čech opustil rokovanie MsZ v čase 20:35 hod. 

 

5.) Koľko opatrovateliek v Opatrovateľskej službe (OS v domácnosti) je zaradených v 

projekte Podporu OS, Implementačná agentúra MPSVaR. 

 

6.) Koľko má Mesto Pezinok opatrovateliek v pracovnoprávnom pomere a koľko 

opatrovateliek z celkového počtu je zapojených v projekte Podpora OS, IA MPSVaR? 

 

7.) V akej výške refunduje mzdy opatrovateľkám IA?  

 

Do 31.3.2022 platia výnimka pre zriaďovateľa, poskytovateľa sociálnych služieb, že počas 

covid pandémie nebolo potrebné vracať na MPSVaR štátnu dotáciu - finančný príspevok (FP) 

za neobsadené lôžko - zaúčtovanie finančného príspevku (FP). Táto výnimka sa týkala aj ZOS 

Pezinok a Nocľahárne Pezinok. Od 1.4.2022 je tento FP potrebné vracať pri štvrťročnom 

zúčtovaní ministerstvu do IS SoS za neobsadené miesta podľa zmluvy medzi mestom a 

MPSVaR.  

8.) Aká bola obsadenosť v ZOS Pezinok a v Nocľahárni Pezinok počas trvania covid 

pandémie v posledných dvoch rokoch? 

 

9.) Na rok 2023 je upravená výška FP pri odkázanosti (stupeň odkázanosti). Žiadal už MsÚ 

Pezinok finančný príspevok na rok 2023 od MPSVaR cez IS SoS pre ZOS a Nocľaháreň? 

Ak áno, aký bol oproti roku 2022 rozdiel vo výške tohto požadovaného príspevku? 

Poslanec Richard Oravec sa chcel informovať ohľadne  jednej časti cyklochodníka. Videl 

tabuľu, že na Fajgalskej ceste, že tam má byť uzatvorená cesta. Bude to kvôli tomu, že sa má 

robiť nadjazd alebo „spomalovák“ na prechod medzi cyklotrasami? Je kvôli tomu uzatvorená 

cesta, či nie? Pokladá situáciu za nebezpečnú a má zato aby sa to riešilo.  

Poslanec Marian Šipoš bol oslovený občanmi, že poslanci uznesením MsZ č. 1/96 2020 zo 

dňa 28.04. 2022 vetovali rozhodnutie primátora o zamietnutí vstupu na pozemok parcelné č. 

CKN 3066/1/2 cez pozemok mesta č. 3028/1. Tým už potom daný občan nestihol predložiť do 

MsZ v júni, lebo to bol osobitý zreteľ. Prišiel na MsÚ kedy mu bolo povedané, že je to neskoro, 

atď. V akom štádiu je táto záležitosť? Kde je problém? Aby sa občanovi vyhovelo, vedel ho 

informovať. 

Poslanec Marian Šipoš : Bude zvolané MsZ do 23.09.2022? (Pýta sa pretože v jednom prípade 

bolo využité sistačné právo a ak nebude prelomené do 3 mesiacov od toho uznesenia tak 

nadobudne právoplatnosť, alebo či poslanci majú potom využiť iný paragraf ako zvolať MsZ 

skôr). 

Primátor odpovedal, že MsZ bude určite podľa plánu riadne  dňa 08.09.2022, zároveň je 

predpoklad v nadväznosti na technické vybavenie MPS, ak prídu ďalšie mechanizmy, ktoré nám 

avizovali, že sa budú dodávať postupne tak v týchto prípadoch sa zvažuje, že ak príde majetok 
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a bude prebraný, zaprotokolovaný a zavedený do majetku mesta bude potrebné čím skôr zvolať 

MsZ. Predpokladá sa, že by mal byť dodaný zamietací stroj pred Vinobraním. Preto ak príde 

bude určite zvolané MsZ k tomuto jedinému bodu, tzn. k zvereniu ďalšieho majetku do 

Mestského podniku služieb. Nevidí problém pri zaradení ďalšieho bodu programu do 

rokovania. 

Poslanec Ľuboš Hidaši sa obrátil na pani viceprimátorku, vzhľadom nato, že má sociálne veci 

na starosti a poslanec je štatutárom Slovenského Rybárskeho zväzu. V poslednom období 

musel požiadať o dve trestné oznámenia na činnosť obyvateľov Glejovky. Je tesne pred tretím. 

Požaduje aby prišlo k náprave. Je vysoko znečisťované okolie, dva krát znehodnotená fasáda, 

vykradnutá nehnuteľnosť s vysokou mierou poškodenosti. Dňa 18.08.2022 bol u vyšetrovateľa, 

nebol mu poskytnutý záznam od Mestskej polícií. Uvítal by keby sa začalo s  komunitou 

diskutovať a riešiť daný problém. Následne chce upozorniť, že dochádza k znečisteniu vodnej 

plochy (k dispozícií fotodokumentácia) - sú tam nahádzané vozíky z Kauflandu, Armáda spásy 

asi dodáva čisté prádlo, dotyční prídu, okúpu sa a pozostatky nechajú v okolí vodnej plochy. 

Do umiestnených kontajnerov sa dováža odpad, ktorý je pôvodom z iného miesta. Prosí 

o riešenie, zvýšenú ostrahu, kamerové systémy, vyvodenie zodpovedností a výsledkov aby bol 

informovaný. 

Pani Viceprimátorka vo svojej reakcií na začiatku informovala, že mestu v spolupráci 

s Mestskou políciou a obyvateľmi Glejovky sa podarilo vyčistiť jedno smetisko, ktorí si vytvorili 

z druhej strany trate, kadiaľ prechádzali od Kauflandu a od Tesca. O vzniknutej situácií nemala 

doposiaľ žiadne informácie. Keď nejaké informácie má od občanov, situáciu rieši 

prostredníctvom MsP, uvedomuje si situáciu a konanie spomenutých osôb. Poprosila poslanca 

Hidašiho o zaslanie fotografií aby to mohla ďalšej riešiť s príslušníkom MsP, ktorý ma na 

starosti Glejovku.  

Ďalej konštatovala, že proces zmeny Glejovky je dlhodobý a pokiaľ sa my k tomu nepostavíme 

ako občania mesta a nezačneme to spoločne riešiť a hlavne poslanci, kedy budeme hľadať 

nejaké riešenie tak Glejovka sa nemá ako zmeniť. Oni sú zabetónovaní v prostredí akom sú 

a celkovo je problém akým spôsobom situáciu uchopiť. Viceprimátorka komunikuje aj s inými 

organizátorkami ako je Armáda spásy ohľadom Glejovky, problém je taký, že aby sa rodina 

dokázala posunúť niekam inam, pretože sú tam aj rodiny, ktoré pracujú si nevedia zohnať 

ubytovanie. Armáda spásy si zháňala dokonca ubytovanie pre svojich ľudí a v rámci Pezinka, 

neboli schopní nájsť žiadne ubytovanie, pretože nikto nechce ubytovať rómsku rodinu. Sú tam 

rodiny, ktoré by si zaslúžili ubytovanie niekde inde, no mesto nevlastní také veľké byty aby ich 

tam mohlo ubytovať a do nájmu ísť nemôžu pretože im to odmieta majorita prenajať. 

Primátor doplnil, že ak MsP disponuje zábermi je povinná byť v súčinnosti so Štátnou políciou. 

Takže jedine sa môže stať, že nedisponuje zábermi. Kamera nie je ani 360 stupňová, nemusí 

zaberať priestor. Príde k prevereniu, v prípade potreby k náprave. Čo sa týka kompetencií tak 

samospráva ako taká nemá kompetenciu situáciu vyriešiť. Môže hľadať iní mechanizmy ako 

postupne pôsobiť na takúto spoločnosť. 

Poslanec Branislav Macháč:  

1.) V akom stave sa nachádzajú prípravy na blížiace sa vinobranie? 

Primátor obratom informoval, že program je vyvesený na web stránke (vinobraniepezinok.sk), 

tzn., že dramaturgická časť je uzavretá. Postupne sa na stránke identifikujú všetky veci. Od 
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programu sa momentálne schvaľuje projekt dopravy čo sa prechádza aj s pánom Kubaljakom 

vo finálnom štúdiu. Všetky ostatné zložky cez bezpečnosť a ostatné veci sú už ponahadzované, 

boli v komunikácií aj zadania a objednávky. Gro príprav je vo finálnej fáze. V pondelok 

22.08.2022 je posledný termín na uzatváranie ponúk na prenájom v rámci kolotočov a následne 

bude zvolaná aj komisia. Táto téma bude takisto uzatvorená. Ľudia sa stále priebežne hlásia čo 

sa týka stánkov. Veci sú priebežne riešené, výkazy z ekonomického oddelenia, takisto aj na 

oddelení služby občanom sa tieto veci riešia. Hygienické zabezpečenie bude na úplne inej 

kvalite. Od SBS, kultúry, dramaturgie, technického zabezpečenia sú tieto veci vo finiši. Mesto 

je pripravené.  

 

2.) V akom stave sa nachádzajú prípravy na predloženie návrhu rozpočtu mesta pre rok 

2023? 

 

Primátor informoval, že stále sa zbierajú podnety do konca mesiaca august. Do septembrového 

MsZ sa chystá vyhodnotenie hospodárenia za prvý pol rok. Jednotlivé oddelenia majú 

poznámky aj v rámci tohto roka, takže odhadu. Takisto sa chystá materiál zo strany zmeny 

zákonov a hlavne dopadu na bežný rozpočet, bola predložená petícia, bude zvolané pracovné 

stretnutie a informovanie čo to znamená mať MHD v rozsahu v akom bolo požadované v petícií 

o ktorej informoval aj pán poslanec Mács alebo akoby sme sa bavili o komplexnej MHD pre 

celé mesto a nie pre vybranú štvrť. Sú tu radovo zaťaženia, ktoré sa pohybujú od štvrť milióna 

do pol milióna, takže tieto všetky veci budú skompletizované tak aby bola jasná predstava ako 

zostaviť reálny rozpočet na rok 2023. 

 

3.) Ako je to s kreovaním novej redakčnej rady časopisu Pezinčan, a kedy bude predložený 

zoznam uchádzačov, resp. menný zoznam týchto adeptov na členov novej redakčnej rady 

časopisu Pezinčan na rokovaní MsZ aby sme ich mohli zvoliť? 

 

Primátor prisľúbil, že detaily zistí, no v rámci informácií, ktoré má tak bolo veľmi veľa 

uchádzačov, teda aj od Trnavy z vysokej školy, ktorá sa venuje médiám, rovnako tu v pôsobnosti 

Pezinka. Nedisponuje však presnou informáciou, zistí a bude podaná.  

 

4.) V akom stave sa nachádza výberové konania funkcie riaditeľa TV Pezinok? 

 

Primátor odpovedal, že výberové konanie sa nachádza v opakovanom stave. Inzeráty išli aj do 

úplne iných médií načo bola aj celkom veľká rozpočtová položka v rámci inzerátov. Zatiaľ 

prihlásených nula. Prisľúbil, že situáciu upresní. 

 

5.) Kto spravuje sociálne siete mesta Pezinok (FB, Instagram)? Má vedenie mesta prístup na 

administráciu a editovanie týchto komunikačných kanálov? 
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Primátor ani pani viceprimátorka do sociálnych sietí vôbec nezasahujú, tzn., že neprispievajú, 

needitujú príspevky, nemajú prístupy. Sociálne siete spravujú referenti – pani Malíková, resp. 

sa dodatočne zistí, či z hľadiska jazykovej korektúry pani Škultéty. 

 

Poslanec Jozef Chynoranský zaznamenal tri ponosy od občanov na zber odpadu. Kto zo 

zamestnancov MsÚ ma na starosti zber odpadu? 

Vedúca oddelenia stratégie a životného prostredia zodpovedala otázku, koho je potrebné 

kontaktovať spomedzi zamestnancov MsÚ, a síce  Ing. Róbert Láska, vedúci referátu životného 

prostredia. Mobilný telefóny kontakt bude poslancovi zaslaný. 

Primátor doplnil, že je k dispozícií možnosť na webe mesta v sekcií odpadu v rámci odpadového 

harmonogramu informáciu v prípade akýchkoľvek reklamácií. (dať e-mail, tel. kontakt, fotky). 

 

Poslanec Richard Oravec: Rieši sa dlhodobá situácia prevalenej cesty na Zigmundíkovej 

ulici? Je o tom mesto informované? 

 

Primátor konštatoval, že situáciu preverí na oddelení rozkopávok či tam nastal nejaký problém. 

 

  

 

 

 

         ______________________ 

   Ing. arch. Igor Hianik 

                                                                                                                    primátor mesta 

Primátor ukončil zasadnutie, poďakoval poslancom za účasť a zaželal všetkým pekný 

večer. 

 


